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Proces van implementatie
+ lk denk dat het goed is gegaan. In uitvoering hebben we COVID wat er door heen fietsen, maar

proces was prima.
* Het was helder waar we naar toe wouden.

o Wij wouden intern eerst afweging maken met leden dat heeft RIVM gerespecteerd.
ondertussen konden we verder

o Juiste partijen betrokken

o het was helder wat er moest gebeurden. Het was transparant. Er kwamen geen konijnen uit

de hoed.
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a er waren korte lijnen. Op persoonlijk vlak konden we goed met elkaar verder. Kerst

oelkastcapaciteit met VWS afgesproken om hier verder in te duiken. Hoe zag LHV de rol van de SNPG?

Wij zien SNPG als een ondersteunende partij. Wij zijn wel meer schakel tussen buitenwereld en HA.

SNPG had soms behoefte aap informatie. Dat was bij koelkast, maar ook in eerste traject binnen LHV

ledenraad. Tijdens kerst hee gevraagd of SNPG mee wou denken over alternatieve

koelkastmogelijkheden. Uiteindelijk waren er ook geen alternatieve mogelijkheden. SNPG kreeg toen ook

opdracht van LHV. Wie geeft nu de opdracht? Met name [JJEEESlizat op 100% koelkast EEERIvoelde
weinig ruimte voor alternatief en ging daarom bij SNPG leuren. Op de meeste momenten waren de rollen

en verantwoorlijikheden helder. Misschien was dit een uitzondering. Plezierig dat [Ed ruimte kreeg om dit

te verkennen en dat er niet snuit RIVM gepushte is.

het kwam vrij uit de lucht vallen dat het programma ging starten. Was niet met HA overlegt. Was
dit vervelend?

EES: moment was onhandig, LHV zat net in ander traject omdat ze niet van preventie zijn. (Woudschoten
traject) De dingen konden parallel lopen. Er moesten op bestuurlijk niveau nog
ledereen zat er vanuit de oplossingsgericht in

Stabiele groep is enorm belangrijk. Als er nieuwe mensen zorgt voor stof

Evaluatie van campagne
COVID heeft doorkruist. Maakte alles anders het is moeilijk om het los van elkaar te zien.

Uitvoerders

+ Aantal deelnemende HA bijna 100%
« EE heeft alleen signalen gekekekn dat het goed ging. maar meeste opmerkingen gingen over 1,5
meter. Daarover wel gevoel trots en tevreden houden.
« DDWR is wel veel fout gegaan. Dat is postverzending bedrijf. die waren overvraagd. Daar meoten

w e met hen over hadden. Bestanden zijn door elkaar gehaald. Richting COVID vaccinatie moet daar

goed naar worden gekeken. De fout zat niet in de HIS, maar in de

» HIS was prima op orde.

» Opkomst is hoog (855k vaccins worden waarschijlijk allemaal uitgereden dan zou opkomst 85% is,
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maar er liggen natuurlijk
+ Bijna niemand die wel Pneumokokken wil en geen griep
+ Informatie richting publiek: of ze waren niet geinteresseerd of goed geinformeerd. Er zijn weinig
vragen binnengekomen Ook niet van andere leden gehoord dat ze plat gebeld werden.

* Doelgroep: we hebben nog nooit niet zoveel positieve berichten, maar dat zegt meer iets over

coronamaatregelen. Dubbele prik werd niet als probleem gevonden.

Ondersteunende materialen vanuit NHG:
« meeste ha hebben infographic gebruikt als achterkant van uitnodiging. Volgend jaar weer zo doen.

+ Over praktijkhandleiding niks gehoord
» Over addendum: tijdens COVID nascholing aandacht aan besteed. Wel aandacht besteedt aan

veiligheidsplan. Over gemeentes die niet mee wouden werken of die geld vroegen voor de

vaccinatie.


